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Justin Kluivert udzielił wywiadu dla oficjalnego portalu Giallorossich, który

został opublikowany zaraz po oficjalnym potwierdzeniu transferu

Holendra.

Witamy w Romie Justin. Jakie są twoje odczucia po podpisaniu umowy z

zespołem Giallorossich?

- Jestem bardzo szczęśliwy. Jestem w niesamowitym klubie, który bardzo mi się

podoba. Nie mogę się doczekać gry. 

Wielu mówiło o tobie w ostatnich tygodniach i wiele europejskich drużyn

wykazywało zainteresowanie pod twoim adresem. Dlaczego wybrałeś

Romę?

- Z tego powodu, o którym powiedziałem wcześniej: myślę, że jest wielkim klubem,

idealnym dla mojego rozwoju, który pozwoli mi grać na wysokim poziomie. Roma

jest dla mnie idealnym klubem i myślę, że pomoże mi stać się lepszym piłkarzem.

Myślę, że mogę dokonać tu dobrych rzeczy.

Bawiłeś się w mediach społecznościowych, dając like przy postach Romy

dotyczących zatrudnienia Corica i Cristante, odpowiadając też fanom,

którzy tobie pisali...

- Podobały mi się te posty i umieściłem like. Jak powiedziałem, podoba mi się Roma i

tym samym co złego jest w umieszczeniu like? Myślałem po prostu w ten sposób,

ale jasnym jest, że za każdym razem gdy coś takiego robisz, przyciągasz

zainteresowanie ludzi.

Dwa lata temu zaliczyłeś swój debiut w Eredivisie i w sezonie 2017/2018

zdobyłeś 10 goli: jest coś, co poprawiłeś w dopiero co zakończonym

sezonie w Ajaxie?

- Przed ostatnim sezonem byłem jeszcze młodym graczem, potem jednak

zrozumiałem jak naprawdę funkcjonuje piłka na wysokim poziomie. I teraz chcę

dostawać się zawsze wyżej, gdyż czuję, że mogę to zrobić, potrzebuję tego i klub

taki jak Roma jest dla mnie wielką szansą. Wybrałem ją z tego powodu. 

Będziesz miał też szansę gry w Lidze Mistrzów.

- Myślałem o tym, tak. To pozwoli mi rozwinąć się jeszcze bardziej. Nie mogę się

doczekać. 

Oglądałeś ostatni europejski sezon Giallorossich?

- Tak, kilka meczów. I oczywiście wśród nich był ten z Barceloną, a także mecze z

Liverpoolem i z Chelsea. Roma jest wielkim zespołem, z wieloma różnymi graczami.
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Wielu chłopaków ma wielki talent grając z piłką przy nodze, inni są świetni w

defensywie i wszystko to sprawia, że zespół jest naprawdę konkurencyjny. Razem

możemy dokonać wielkich rzeczy w przyszłym sezonie.

Jest gracz w Romie, który podoba ci się szczególnie?

- Gracz, który podoba mi się najbardziej? W tej chwili myślę, że Edin Dzeko, gdyż

lubię strzelać, a on zdobywa wiele goli. Jednak tutaj świetni są wszyscy. Być może

on jest jednym z najlepszych.

Jaki jest twój cel na przyszły sezon?

- Chcę wygrać z Romą, rzecz jasna, to jest powód, dla którego tutaj przyszedłem.

Wiem, że trofeum brakuje od wielu lat, ale jestem przekonany, że zespół, który

będziemy mieli w tym sezonie, może to zrobić. Musimy rozpocząć sezon z

odpowiednią mentalnością, będąc przekonanymi, że posiadamy wszelkie możliwości

do wygranej i zobaczymy jak pójdzie. Tak jak stało się w tym sezonie, gdy Roma

zaszła daleko w Lidze Mistrzów, mam nadzieję, że uda się to też w najbliższym

sezonie. Damy z siebie wszystko.

Jakie są twoje cele osobiste?

- Chcę grać i starać się poznać jak najlepiej moich kolegów z zespołu na boisku i

poza nim. I oczywiście: strzelać, strzelać, strzelać.
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